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Närvarande:  

Daniel Dahlström, Joakim Palmér, Peter Ekwall, Henning Lööv, Karl-

Johan Hvass, Tobias Arvåsen, Pär Nilsson, Gustav Persson, Jonathan 

Jansson, Malin Andersson, Daniel Johansson, Kalle Tegenfeldt och Malin 

Berlin Natrup  

1. Mötet öppnades av Daniel D 

 

2. Genomgång av föregående protokoll 

 

• Daniel D har inte varit i kontakt med Skeppås angående 

draperierna på kortsidorna. Inte heller om vevarna som finns 

bredvid fotbollsmålen. Daniel tar tag i dessa frågor. 

 

• Kalle har varit i kontakt med Rolf Råsberg angående en 

enklare ljudanläggning men han har inte fått någon 

återkoppling från Rolf. Kalle tar tag i det ytterligare en gång. 

Kalle och Henning ska kolla med ljud-Johan också. 

Kalle kontaktar Ola angående den gamla ljudanläggningen 

när en ny är inköpt.  

 

• Det behöver inte vara några nummer på shortsen. Daniel har 

undersökt saken. Men han tar kontakt med förbundet för att 

säkerställa det. 

 

• Vi måste börja registrera lärgrupper. Först ska alla lag 

registreras och en administratör utses i varje lag. Vi tar hjälp 

av David Lindberg på RF-SISU Småland. 

 

• Registerutdrag från polisen måste lämnas in vartannat år. Ni 

som måste förnya ert utdrag ska helst göra det innan 

säsongsstarten. Lämna det till Anneli på kansliet eller i ASK:s 

brevlåda. 



 

 

• Sargen och målen behöver ses över. Claes och Kalle ansvarar 

för det arbetet. Daniel D undersöker sedan vem som tar 

ansvaret för utgifterna av detta. Kvarstår. 

 

• Om ni ser en lösning på skydd för resultattavlan. Skicka det 

till Daniel D. 

 

• Gemensamma riktlinjer. Denna fråga får vi fortsätta att 

fundera på! Här är några förslag; 

 

a. 1:a september ska alla lag dra igång sina 

träningar. Se till att få ett bra samarbete 

med fotbollen.  

b. Vad har vi för rutiner när vi har våra 

träningar? Fundera på det så tar vi upp 

frågan igen och försöker få till 

gemensamma rutiner. 

c. Ett förslag är att göra ett årshjul så att alla 

vet vad som göras och när. 

 

3. Ledare för varje lag  

• Herrlag  (04 och äldre) 

Kalle, Henning och Peter (+ ev Wiberg). 

 

• P05/06:or Gustav, Jonathan, Daniel och Malin. En 

önskan är att få en A-lags spelare som ledare också. 

 

• P07/08:or Ledare är Claes och Daniel E.  

 

• P09/10:or Kalle, Patrick? och Johanna? Anna, Tobbe 

och Erik kommer finnas med och stötta laget.  

 

• P11:or Kalle fortsätter som ledare. Daniel L och Daniel 

D finns med och stöttar.  

 

 



Flicklag 

 

• F05-07: Pär, Patrick, Daniel R, Daniel L 

 

• F08/09: Joakim Palmér och Rickard Mattson är tränare. 

De kommer också att ta hjälp av mammor som kommer 

att finnas närvarande i omklädningsrummet.  

 

• F10-11: Malin Andersson är tränare. Hon undersöker 

om det går att engagera ytterligare ledare bland 

föräldrar. 

Kombinerat pojk-/flicklag 

P12:or De hade några träningar i början av säsongen resten 

ställdes in. Det finns ingen aktuell tränare. Anna Ekström ska 

försöka få igång det. Här behöver vi få in föräldrar som 

ledare. 

 

4. Tidigare start av innebandyn 

Ett problem i innebandyn är att vi erbjuder innebandyträningar 

alldeles för sent åldersmässigt. En tanke är att kunna erbjuda 

typ ”innebandyskoj”. Här nedan finns tankar för detta!  

Innebandyskoj 

PF17 

Fyra ungdomar 11-13 år hjälper till. Minst två ungdomar är med 

varje träning. Föräldrar är med på plan varav en är huvudledare 

som leder träningen med hjälp av ungdomarna. 

PF16 

Fyra ungdomar 12-14 år. Minst två ungdomar är med varje 

träning. 2-3 föräldrar som leder träningen med stöd av 

huvudledare och ungdomar. 

PF15 



Fyra ungdomar 13-15 år-minst två med varje gång. 2-3 

föräldrar som leder träningen med stöd av huvudledare och 

ungdomar. 

PF13-14 

Fyra ungdomar 14-16 år-minst två med varje gång. 2-3 

föräldrar som leder träningen med stöd av huvudledare och 

ungdomar. 

 

5. Skolstart= Innebandyträningarna startar  

Så borde det vara men så ser verkligheten inte riktigt ut. 

Planera för att starta åtminstone senast den 1/9. Enligt Samsyn 

Småland är det ok! En träning i veckan i augusti, två träningar i 

september är ok. Men anpassat efter fotbollslagen!  

 

Dokumentet med träningstider gäller dock från 1/10. Innan dess 

får vi hjälpas åt att hitta träningstider. Hör av er till Daniel som 

sedan bokar med Ola! 

 

Alla ledare måste ta kontakt med berörda fotbollstränare så att 

träningar och matcher inte krockar.  

 

Tennisen kommer att träna på onsdagar därav tightare 

träningsschema. Sargen kan vara kvar under tiden tennisen har 

hallen. 

 

6. Viktiga datum 

• Fram till den 13 augusti kan man göra ändringar av 

matcher smidigast i IBIS. Meddela Daniel D om ni vill göra 

ändringar så fixar han det.  

• 10/9 fastställs seriematcherna, fram till dess går det att 

ändra (men då bör vi meddela motståndarna). 

 

7. IBIS 

Alla lag måste ha minst en kontaktperson inlagd i IBIS och alla 

lag bör också ha en IBIS-ansvarig. Det bästa är om alla kring 

laget finns inlagda i IBIS. Man kan själv ansöka om inlogg. Det 



finns bra manualer på IBIS. Hör av er till Daniel Johansson om 

ni har några IBIS-frågor.  

 

8. Domare 

Pär har kollat med förbundet om vi får tillgodose oss 

domarutbildningen som ungdomarna gick förra hösten. Det får 

vi inte men den kommer bli subventionerad. Domarutbildningen 

kommer att bli digital. Pär kommer ta kontakt för ny utbildning. 

Vi hoppas att de som gick utbildningen förra året kan tänka sig 

att gå kursen i år igen. Pär lämnar gärna platsen som 

domaransvarig. Som domaransvarig ser man till att anordna en 

domarutbildning, göra ett domarschema till alla matcher, 

iordningsställa en domarpärm med kvittenser mm, stötta nya 

domare vid de första matcherna, domarträffar med utvärdering 

mm. Jonathan kan tänka sig att vara ”domarcoach” och stötta 

domarna samt ta ansvar för domarpärmen.  

 

9. Laget.se 

Det är bra att ha en administratör knuten till sitt lag. Den 

personen kan exempelvis sköta Laget.se.  

 

10. Matchställ 

Det är inte klart i vilken färg ungdomslagen ska spela. Vi kan 

inte köpa in några matchställ förrän det är klart. Styrelsen har 

bordlagt frågan och den kommer att tas upp i höst igen. Daniel 

D återkommer när beslut är taget.  

 

11. Uppstartsfest 

Intersport hade som plan att anordna en uppstartsmässa i FB. 

Det är oklart när den blir men vi får avvakta styrelsens beslut 

angående färg på matchställen samt se om det rent 

smittskyddssäkert går att genomföra evenemanget. Daniel kollar 

upp framöver. 

 

12. Kiosk 

Vi behöver fortfarande två kioskansvariga. En person som 

sköter ekonomin och en som är ansvarig för inköpen. Är det 



någon som har förslag på personer som skulle kunna ta sig an 

dessa uppgifter? Daniel D frågar Mikael om han skulle kunna 

tänka sig att ta kioskansvaret. Peter E kan tänka sig att stötta 

Mikael. 

 

Erik har kvitterat ut en kiosknyckel och den har han lagt i 

nyckelgömman i träskåpet så att man kommer åt material till 

sekretariatet. Han ska fundera ut ett bättre system för alla 

nycklar. Erik och Tobias kollar även upp inköp av mikro samt 

halv frys och halvt kylskåp.  

 

En diskussion kring en container att förvara kioskmaterial i 

slutade i att vi tror att stöldrisken blir för stor. 

 

Ett förslag är att platsbygga ett förråd på läktaren. Erik och 

Tobias kikar på det i samband med kioskfixande. 

 

13. Idrottsskolan 

Även i år kommer vi att vara med på Idrottsskolan. Innebandyn 

kommer att ansvara för två måndagar i november, 15:e och 

22:a. Det är bra om det är minst tre ledare med. Vi återkommer 

till detta när det närmar sig. 

 

14. Förberedelseträningar 

På våra förberedelseträningar (uppvärmningar) måste vi göra 

skadeförebyggande övningar. Daniel J har fått tillgång till ett 

material som vi kan få ta del av. Daniel J lägger en länk i 

supertext. Man kan också ladda ner en knäkontrollsapp som 

Smålands fotbollsförbund har lagt ut. 

 

15. Matchvärdar 

Vi tycker att det är en bra idé att ha matchvärdar på A-

lagsmatcherna. Tidigare år har varje lag fått ansvara för två 

matcher med matchvärdskap och kioskansvar. Vi tänker att vi 

fortsätter på samma sätt i år (om pandemin tillåter). Daniel gör 

lista. 



16. Filmning 

De lag som vill filma sina matcher får det. I första hand 

använder vi då appen. Men andra alternativ kan vara värda att 

fundera på (facebook, andra plattformar som är gratis etc). 

 

17. Ansvarslista 

Vid nästa möte kommer vi gå igenom vår ansvarslista så att den 

är uppdaterad.  

18. Utbildning 

Minst en tränare per lag måste ha gått en utbildning de senaste 

tre åren. Det finns flera utbildningar att gå digitalt på 

www.innebandy.se/smaland. Du anmäler dig själv till 

utbildningen och därefter skriver du i sms-tråden att du har 

anmält dig.  

 

19. Nästa möte 

Förslag på nästa möte är den 12/9 eller 19/9. Daniel skickar ut 

en fråga i tråden.   

 

Vid datorn Malin Berlin Natrup  

http://www.innebandy.se/smaland

